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ACTA NÚM. 140 

 
Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretari general 
Rafael Rebollo Vargas 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
Maite Carrassón López de Letona 
Carles Gispert Pellicer 
Màrius Martínez Muñoz 
Sara Moreno Colom 
Francisco José Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Carlos Sánchez Lancis 
Maria Valdés Gázquez 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils 
Jaume Farrés Vicén 
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Enric Fossas Espadaler 
Joaquín Gairín Sallán 
Gemma Garcia Alonso 
Virginia Luzón Fernández 
Maite Martín Ibáñez  
Tatiana Rovira Faixa 
Héctor Sala Lorda 
Ramon Vilanova Arbós 
 
Directors de departament 
Maria Dolors Bernabeu Tamayo 
Eulàlia Bonet Alsina 
Carlos Broto Blanco 
Maria Amalia Molinero Egea 
Natividad Ramajo Hernández 
 
Director d’institut 
 

A Bellaterra, a les 16 h del dia 2 de juliol de 
2020, es reuneix per videoconferència i en 
sessió extraordinària el Consell de Govern de 
la Universitat Autònoma de Barcelona sota 
la presidència de la rectora, Margarita 
Arboix Arzo. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi Albert Branchadell Gallo, 
degà de la Facultat de Traducció i 
Interpretació, que és substituït per Pilar 
Sánchez Gijón, secretària acadèmica i 
responsable de comunicació de la Facultat 
de Traducció i Interpretació; Maria José 
Recoder Sellarés, degana de la Facultat de 
Ciències de la Comunicació, que serà 
substituïda per Carles Llorens i Maluquer, 
vicedegà de Comunicació i UAB Campus 
Media; Xavier Gabarrell Durany, director de 
l’ICTA, que serà substituït per Jesús Giraldo 
Arjonilla, director de l’INC; Gemma Puigvert 
Planagumà, directora del Departament de 
Ciències de l’Antiguitat i de l’Edat Mitjana; 
Marta Padrós Castells, professora claustral 
del sector B; Andreu Pompas Alcaraz, 
representant del PAS; Gabriel Masfurroll 
Lacambra, representant del Consell Social; 
Tania Nadal Vicens, representant del Consell 
Social, i Mariona Serra Pagès, representant 
del Consell Social. Hi assisteixen, amb veu i 
sense vot, Gabriel Capilla Vidal, cap del 
Gabinet Jurídic, Isabel García Pérez, cap de 
l’Oficina de Coordinació Institucional, i Maria 
Espadalé Reballí, cap del Gabinet del 
Rectorat. Hi assisteixen com a convidats 
Eyder Ferrero i David Sánchez Solbes, 
membre del PAS. 
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Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 
Francisco Lloret Maya 
José María Perceval Verde 
Joan Sorribes Gomis 
Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Yvet Coll Camps 
Clara Garcia Castellarnau 
Eloi Guerrero Menéndez 
Sergi Rodriguez Calado 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade 
 
Representants del Consell Social 
Sónia Hernández Tejada 

 
 
 
Ordre del dia 
 

1.  Aprovació de la Instrucció sobre planificació de la docència i de la matrícula del curs 

2020-2021.  

2. Aprovació de la proposta de distribució del pressupost per inversions per docència no 

presencial. 

 
 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
La rectora obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de Govern i 
passa la paraula al secretari general perquè informi de les incidències d’avui en la 
composició i el funcionament del Consell per videoconferència. 
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A les 17.29  h Pilar Sánchez de Gijón, secretària acadèmica i responsable de 
comunicació de la Facultat de Traducció i Interpretació, abandona la sessió i s’hi 
incorpora Albert Branchadell Gallo, degà de la Facultat de Traducció i Interpretació. 
 
 
 
Intervenció de la rectora: 
 
La rectora demana que, com és un Consell de Govern extraordinari, primer es 
discuteixin els punts de l’ordre del dia i, en acabat, ja donarà unes informacions 
d’última hora. 
 
El secretari general dona pas al següent punt de l’ordre del dia. Tot seguit pren la 

paraula Maria Valdés Gázquez, comissionada de la rectora per l’Escola de Postgrau i 

Qualitat, que explica com s’ha elaborat la instrucció sobre planificació de la docència i 

de la matrícula del curs 2020-2021. Aquesta instrucció l’ha elaborat la sectorial 

acadèmica de l’Equip de Govern, formada per Sara Moreno, Virgínia Luzón Fernández, 

Maite Carrasón López de Letona, Maria Teresa Paramio Nieto, Marius Martínez Muñoz, 

Francisco José Morente Valero, Josep Ros Badosa i ella mateixa. Explica que dona els 

seus noms perquè si algú vol fer alguna pregunta, puguin contestar. Per acabar 

comenta que hi ha una esmena que han presentat gairebé tots els centres, però que 

no s’ha incorporat al document per tal que es pugui discutir en aquest Consell de 

Govern, que hi pugui haver rèplica de l’Equip de Govern i, per últim, votar tot el 

document. 

 

El secretari general obre un primer torn de paraules i pren la paraula Maria Teresa 

Martin Ibáñez, degana de la Facultat de Veterinària. Després pren la paraula Joan 

Carbonell Manils, degà de la Facultat de Filosofia i Lletres, per parlar de l’esmena que 

es vol discutir entre tots més endavant. El senyor Carbonell esmenta que l’esmena la 

presenten gairebé tots els degans i que el contingut de l’esmena parla de l’adaptació 

de la docència per als alumnes que estan en situació de risc. En resum, la redacció 

actual del document determina que els estudiants que considerin que estan en situació 

de risc poden demanar l’adaptació de la docència al·legant la impossibilitat del 

seguiment de la docència sense necessitat de presentar cap certificació. Els degans 

consideren que aquesta regulació es va idear en un moment d’incertesa i 

imprevisibilitat absolutes, però ara la situació està més controlada. És per aquest motiu 

que es proposa que la redacció d’aquest apartat digui el següent: “que s’ha de 

justificar convenientment aportant la documentació pertinent”. Així, doncs, l’esmena 

pretén que no n’hi hagi prou dient que s’és estudiant de risc, sinó que s’hagi de 

certificar d’alguna manera. La rectora l’interromp per dir-li que aquesta esmena es 

discutirà posteriorment. 
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Prenen la paraula Héctor Sala Lorda, degà de la Facultat d’Economia i Empresa, Ramon 

Vilanova Arbós, director de l’Escola d’Enginyeria, Eloi Guerrero Menéndez, 

representant dels estudiants, Enric Fossas Espadaler, degà de la Facultat de Dret, i 

Maria Amalia Molinero Egea, directora del Departament de Biologia Cel·lular, Fisiologia 

i Immunologia. 

 

Maria Valdés Gázquez, comissionada de la rectora per l’Escola de Postgrau i qualitat, 

contesta les intervencions anteriors. També intervé Josep Ros Badosa, vicerector de 

Programació Acadèmica i Qualitat, per aclarir més qüestions de les intervencions 

anteriors, així com Maite Carrassón López de Letona, comissionada de la rectora per a 

la Programació Docent, per a respondre a les intervencions anteriors. Finalment pren 

la paraula la rectora, Margarita Arboix Arzo, per aclarir més qüestions de les 

intervencions anteriors. 

 

Tot seguit, el secretari general obre un segon torn de paraula. Hi intervenen Maria 

Teresa Martin Ibáñez, degana de la Facultat de Veterinària, i Jaume Farrés Vicén, degà 

de la Facultat de Biociències. 

 

Per a contestar a aquestes dues últimes intervencions, prenen la paraula Màrius 

Martínez Muñoz, vicerector de Relacions Internacionals, Jaume Tintoré Balasch, 

gerent, Josep Ros Badosa, vicerector de Programació Acadèmica i Qualitat, i, per últim, 

Maite Carrasson López de Letona, comissionada de la rectora per la Programació 

Docent. 

 

Maria Teresa Martin Ibáñez, degana de la Facultat de Veterinària, torna a intervenir, i 

rep la resposta de Màrius Martínez Muñoz, vicerector de Relacions Internacionals. De 

nou pren la paraula Margarita Arboix Arzo, rectora. 

 

Acte seguit, intervé Joan Carbonell Manils, degà de la Facultat de Filosofia i Lletres. 

 

El secretari general dona pas al debat sobre l’esmena que presenten gairebé la totalitat 

de degans i que ha quedat interrompuda al principi de la sessió. Pren la paraula de nou 

Joan Carbonell Manils, degà de la Facultat de Filosofia i Lletres, i recorda que, com ha 

dit abans quan ha presentat l’esmena, la subscriuen gairebé tots els degans. Fa un 

recull de les intervencions aclaridores que han fet la senyora Carrasson i el senyor 

Martínez, ja que han explicat que per a les pràctiques es preveu que els estudiants 

demostrin que tenen un problema per fer-les i, a més, el senyor Martínez ha dit que 

amb aquesta nova instrucció es pretén avançar-se als possibles problemes que puguin 

sorgir. El senyor Carbonell entén que els estudiants han de poder demanar tractes 

especials tant per a la docència com per a l’avaluació, però amb algun tipus de 

certificació. Pensa que, de la mateixa manera que als professors que estan en situació 

de risc se’ls demana justificació, als estudiants també se’ls hauria de demanar. La 

redacció de l’apartat que els degans proposen per votar seria aquesta: “l’estudiant fa la 
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seva sol·licitud al·legant els motius d’impossibilitat de seguiment de la docència que ha 

de justificar convenientment aportant la documentació pertinent.” Dona per 

defensada la proposta i ofereix a la resta de degans d’intervenir si hi volen afegir 

alguna cosa més. 

 

El secretari general dona la paraula a Sara Moreno Colom, vicerectora d’Alumnat i 

Ocupabilitat, que explica els motius de la redacció actual del document en l’apartat 

que s’està discutint. Són 5 punts: el primer és que es parteix de la instrucció anterior, la 

6/2020. El segon punt és que l’Equip de Govern té la voluntat de recollir les demandes 

dels estudiants tot utilitzant criteris d’universalitat. El tercer punt és preveure un 

circuit únic per a tots els estudiants. El quart punt és l’experiència dels mesos del 

confinament i el fet que fins que no hi hagi una vacuna perdurarà la incertesa i la 

imprevisibilitat. L’Equip de Govern creu que s’ha de respondre de manera unitària i àgil 

a les situacions sobrevingudes provocades per la pandèmia, i per aquest motiu no hi ha 

ni calendari ni terminis. El cinquè punt, i últim, és que es volen cobrir les situacions 

sobrevingudes, que són molt difícils de certificar. 

 

Tot seguit, el secretari general dona la paraula a Ramon Vilanova Arbós, director de 

l’Escola d’Enginyeria, que dona suport a l’esmena que proposa el senyor Carbonell. 

Aquest últim aclareix que no caldria un certificat oficial, amb una declaració 

responsable signada per l’alumne ja n’hi hauria prou. 

 

Intervé Joaquím Gairín Sallán, degà de la Facultat de Ciències de l’Educació, i després 

pren la paraula Maria Amalia Molinero Egea, directora del Departament de Biologia 

Cel·lular, Fisiologia i Immunologia, seguida de Vicent Fonollosa Pla, degà de la Facultat 

de Medicina. 

 

Pren la paraula la rectora per a dir que el millor seria votar la proposta i, si surt 

aprovada, després acabar de concretar-la. 

 

Intervenen Enric Fossas Espadaler, degà de la Facultat de Dret, i Maite Martin Ibáñez, 

degana de la Facultat de Veterinària. A continuació, el senyor Carbonell repeteix la 

proposta de redacció de l’esmena. 

 

El secretari passa llista per votar l’esmena. Tot seguit es fa la votació tant de l’esmena 
com del document, amb el resultat següent pel que fa a l’esmena. El resultat de la 
votació del document es concreta al punt de l’acord pres. 
 
Vots a favor ........................................................ 30 
Vots en contra ..................................................... 0 
Abstencions ....................................................... 10 
Vots en blanc ....................................................... 0 
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El secretari general, el senyor Rebollo, explica que el senyor Fossas ha fet un 
aclariment respecte a la possibilitat dels estudiants d’últim curs de grau de poder fer 
una matrícula condicionada de màster. Resulta que la legislació vigent no permet 
aquesta possibilitat pel que fa al màster d’advocacia. Es proposa afegir “quan sigui 
legalment possible” per tal de salvar la incongruència amb la normativa actual. 
Aquesta proposta s’aprova per assentiment. 
 
Pel que fa a l’apartat de la sostenibilitat, el senyor Pompas sol·licita que s’inclogui el 
PAS en el redactat a l’hora de no exigir un sobreesforç, ja que sí que s’hi ha inclòs el 
professorat i l’alumnat. S’aprova per assentiment. 
 
El secretari general passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 

 

1. Aprovació de la Instrucció sobre planificació de la docència i de la matrícula del curs 2020-
2021 

 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, el 
senyor Ros, presenta aquest punt. 

Tot seguit, es procedeix a la votació, amb el resultat següent: 

Vots a favor ........................................................ 38 
Vots en contra ..................................................... 0 
Abstencions ......................................................... 2 
Vots en blanc ....................................................... 0 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
ACORDS 
 
PRIMER. Aprovar la Instrucció sobre planificació de la docència i de la matrícula del 

curs 2020-2021 en els termes que s’annexen. (Annex 1) 

 

SEGON. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i 

el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 
 
 
2. Aprovació de la proposta de distribució del pressupost per inversions per docència no 
presencial 
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Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i Campus, el senyor Gispert, 
presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda per assentiment: 
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ACORDS 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de distribució del pressupost d’inversions per a 

docència no presencial, que s’adjunta. (Annex 2) 

 

SEGON. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 

d’aquests acords. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords al gerent i a la vicegerent d’Economia per tal 

que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 
 
 
I com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 18.15 h es dona per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretari general suplent, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari general                                               Vist i plau 

   La rectora 
 


